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(xiv) (xiv) Other Templates

12

(甲) (a)

(乙) (b)

(丙) (c)

The Bank does not engage in any derivative transactions, securities
financing transactions or securitization transactions as at and during
the year ended 31 December 2017 nor has plan to engage in such
transactions in the coming year, and has therefore not included any
disclosure templates on counterparty credit risk and securitization
exposures, which are considered not to be relevant and would carry nil
balances on such templates if published.

The Bank has been exempted from the calculation of risk weighted
assets for market risk and accordingly has been exempted from
disclosing templates on market risk.

經修訂第三支柱披露框架下之披露模版及表格 
(續)

其他模版

銀行於2017年12月31日止之年度內並無參與
任何衍生工具交易，證券融資交易或證券化
交易，亦無計劃於未來一年參與該等交易， 
因此並未刊載有關對手信用風險及證券化類
別風險承擔之披露模版。該等披露模版被視
為不相關，其列示只會顯示零結餘。

Credit risk management信貸風險之管理

信貸風險為因客戶未能在其財務及合約責任
到期時須履行支付此等責任而帶來之可能風
險。集團已製訂出政策和系統用以監察及控
制個別客戶及行業類別之風險。貸款委員會
之成員獲授權借貸限額，並獲授權批核及定
期審理貸款與及週期性評核集團放款組合之
整體質素。

Credit risk is the potential risk of financial loss resulting from the
failure of a customer to settle its financial and contractual obligations
as and when they fall due. The Group has established policies and
systems for the monitoring and control of exposures to individual
customers and industry segments. Lending limits are delegated to
members of the Credit Committee who has the authority in approving
and regularly reviewing the credits, and assessing on a periodic basis
the overall quality of the Group's loan portfolio. 

集團之政策為只與經理層熟悉其背景及財力
之客戶進行交易。貸款申請按其有記錄之證
據所提供之資料接受個別評核。銀行在設定
能迎合申請人個別需求之借貸條件時提供靈
活性之同時，於決定是否貸款前會嚴格要求
申請人具備財力、還款能力及抵押資產能提
供足夠保障。貸款批核程序在貸款委員會之
嚴密監控下由中央控制。經理層需經貸款委
員會之批准才可推出新產品及進行新活動。

It is the Group's policy to deal only with customers whose background
and financial strength are thoroughly known to management. Loan
applications are individually assessed based on information backed up
by documentary evidence. While flexibility is provided in structuring
the credit terms to meet the applicant's specific needs, applicant's
financial strength, repayment ability and adequacy of asset protection
are insisted before credits are considered. The credit approval process
is centralised and under tight control of the Credit Committee, whose
approval is required for management to engage in new products and
activities.

Disclosure Templates and Tables Under Revised Pillar 3 Disclosure 
Requirements (Continued)

風險管理之描述性資料 Qualitative Information on Management of Risk

集團之風險管理事務由董事局委任之董事及經理負
責。該等被委任之董事及經理肩負中心點之作用從
而識別、審查及計算出集團所面對之個別風險範圍
，並向董事局建議及於日後推行適當政策及程序。

The Group's risk management function rests with directors and managers
designated by the Board. They act as the focal point in identifying,
reviewing and quantifying the particular risk areas the Group is exposed to,
and in recommending to the Board and the subsequent implementation of
appropriate policies and procedures.

銀行獲豁免計算市場風險加權資產，亦因此
獲豁免刊載市場風險披露模版。

利率風險乃集團因利率之可能變動而引致虧
損之風險。集團之利率風險由高級管理層監
控，其監控乃透過審理及控制集團之有息資
產及附息債務之水平及種類。

Interest rate risk is the risk of loss to the Group due to possible
changes in the level of interest rates. Interest rate risk of the Group is
monitored by ALCO and senior management through their review and
control of the Group's level and type of interest earning assets and
interest bearing liabilities.

流動資金風險之管理 Liquidity risk management

流動資金風險源自於資產負債表內資產與負
債所產生之現金流量之不相配合，再加上資
產負債表外活動之結算特質。集團之融資活
動由董事根據董事局所議訂之政策及指引而
密切管理。銀行之一貫穩健策略及流動資金
情況之即時匯報均能確保集團能準時地及具
成本效益地履行其全部承擔。

Liquidity risk arises from the mismatch in the cash flows emanating
from on-balance sheet assets and liabilities, plus the settlement
characteristic of off-balance sheet activities. The Group's funding
activities are closely managed by the directors in accordance with
policies and guidelines established by the Board. The usual
conservative strategy and the availability of up-to-date reporting on
liquidity position ensure that all obligations of the Group are met in a
timely and cost efficient manner.

利率風險之管理 Interest rate risk management
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